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Van: @shell.com
Verzonden: woensdag 12 april 2023 12:12
Aan: @drenthe.nl; @emmen.nl; @coevorden.nl;

@minezk.nl; @shell.com
CC: @drenthe.nl @emmen.nl; @coevorden.nl;

@minezk.nl;  
Onderwerp: RE: Aanvang Vergunningen Pijler
Bijlagen: 230411 Nieuwsbericht - Start vergunningsaanvragen Schoonebeek.pdf

Geachte deelnemers aan het Bestuurlijk Overleg Schoonebeek, 

18 maart 2022 hadden we het eerste overleg in de Raadzaal van Emmen onder leiding van Burgemeester Van 
Oosterhout. Onder regie van het Ministerie van Economische Zaken en Klimaat is in dit overleg vormgegeven aan 
een Gebiedsproces Waterverwerking Schoonebeek Oliewinning met drie pijlers: ontzorgen, vergunnen en bijdragen. 
In uw overleg is sindsdien de eerste pijler ontzorgen gecoordineerd o.a. middels een tiental open informatiesessies 
en 13 ontzorgingstafels waarmee vorm gegeven is aan de dialoog met Schoonebeek en de omliggende 
buurtschappen. Luisterend naar de dialoog heeft NAM haar plannen fundamenteel aangepast en toegezegd nieuwe 
putten te boren, electrisch te boren, kunststof watertransportleidingen aan te leggen en kunststof binnenbuizen in 
de putten toe te passen, een aanvullende investering van tientallen miljoenen euro. Tevens heeft NAM op terreinen 
die opgebracht zijn door de deelnemers van de tafel toezeggingen gedaan om zorgen te adresseren of wensen in te 
vullen. De deelnemers van de ontzorgtafel hebben in overleg van 4 april met de onafhankelijk voorzittter besloten 
om op 20 april aan te vangen met het vormgeving van de dialoog in de vervolgfase en het operationaliseren van de 
toezeggingen of te wel met de implementatie. 

Gezien de voortgang heeft NAM in lijn met de afstemming in het vorige Bestuurlijke overleg de eerste vergunning 
ingediend in het omgevingsloket online. U hebt verzocht de omgeving pro-actief mee te nemen en te communiceren 
over de 1e vergunningsaanvraag, bijgevoegde nieuwsbrief zal NAM vanmiddag uit doen gaan. Gespreid over de 
komende periode zullen ongeveer een tiental aanvragen ingediend worden bij de verschillende bevoegde gezagen. 
Wij hebben  verzocht net zoals bij de pijler ontzorgen de regie te voeren over de pijler vergunnen en 
de voorgang regelmatig in uw Bestuurlijk Overleg te agenderen. U hebt ons verzocht te investeren in het 
Gebiedsproces en de dialoog aan te gaan alvorens vergunningen in te dienen. Wij hopen dit terug te mogen zien in 
besluiten op vergunningaanvragen binnen de reguliere termijn. 

Met vriendelijke groet, 
 




